
 

Dinsdag 23 april 2024 
Inspreken tijdens de debatronde van de gemeenteraad van Hellendoorn.  
Agendapunt 7:  Programmeringsafspraken Windenergie.  

Geachte leden van het college en de gemeenteraad, 

Plaatselijk Belang Daarlerveen is blij dat u instemt met de opdracht 
gebiedsaanpak Daarlerveen waarbij ons dorp perspectief wordt geboden op 
een groot aantal onderwerpen die van belang zijn voor ons. We spreken ons 
waardering uit dat wij als gesprekspartner worden gezien om op die manier 
mee te helpen ons dorp uitzicht en vooruitgang te geven op allerlei 
gebieden.  

Perspectief is wat we nodig hebben in ons dorp want als er één kerkdorp in 
onze gemeente is waar de nood hoog is dan is het Daarlerveen. U zult 
beamen dat er nergens zulke ernstige zaken spelen als in ons dorp. Hoe vaak 
zijn we in de afgelopen jaren in de lokale en nationale media te zien en te 
horen geweest vanwege het Kanaaldrama.  

Ik noem u daarbij ook dat het begin van dit drama, de zorgen en het verdriet 
liggen bij het besluit van de Provincie Overijssel om een klein kanaal uit te 
diepen kennelijk in het belang van enkele grote bedrijven en daarbij de 
goedmoedige gedachte om de uitstoot van het aantal vrachtwagens dat 
nodig is voor transport te verkleinen door de inzet van grotere 
vrachtschepen. Dat plan is volledig mislukt want er varen minder 
vrachtschepen en er wordt minder tonnage vracht vervoerd dan in 
voorgaande jaren, zo konden we onlangs lezen.  

Men had ons kanaal met rust moeten laten. Vanaf 2012 worden en 
schadegevallen gemeld. Schade die bewoners van ons dorp in ernstige 
problemen hebben gebracht. Problemen met hun huizen door schade 



aangebracht door de werkzaamheden aan het kanaal met als gevolg dat er 
mensen financiële, materiële en geestelijke problemen kregen en krijgen.  
Spanningen die leidden tot echtscheidingen, overspannenheid en mensen 
die niet meer kunnen werken. De gemeente Hellendoorn heeft dit samen 
met de gemeente Twenterand in maart 2023 in kaart gebracht middels een 
onderzoek door I & O research. Een rapport dat u ongetwijfeld kent en 
gelezen heeft.  

Er was een interventie nodig door de BBB om Mona Keijzer in te schakelen 
om de tergend trage en onwillige schadeafhandeling door de provincie vlot 
te trekken. Haar rapport „Wat rechtmatig is, is niet altijd ook rechtvaardig“ 
kent u.  

Waar het Plaatselijk Belang Daarlerveen u allen op wil wijzen is dat door de 
opdrachten en het optreden van de provincie Overijssel ons dorp zwaar in 
de problemen is gekomen. We kunnen rustig stellen dat er sprake is van een 
domino-effect waardoor ons dorp tot stilstand is gekomen. En stilstand is 
achteruitgang. Bijna niemand durft nog iets te ondernemen omdat men 
bang is voor het ontstaan van nog meer schade. Het feit dat de provincie 
niet wil bijdragen aan de aanleg van glasvezel in ons dorp is zo veelzeggend 
over het gedrag van de ambtenaren en bestuurders van onze provincie. 
Angst, onwil, bank voor precedenten, noem het maar. Dat nu de gemeente 
wil bijdragen om te zien of glasvezel veilig aangelegd kan worden, is mooi 
maar zou natuurlijk niet nodig moeten zijn.  

In een dorp waar zoveel aan de hand is heeft de provincie ons ook 
aangewezen als zijnde een plek waar windmolens geplaatst kunnen worden. 
Een zeer onzalige gedachte. Inwoners die al zoveel te verduren hebben, 
krijgen nu ook te maken met ongewisse vragen als: wat doet dit met onze 
gezondheid, wat doet dit met onze huizen? Een goedbedoelde WOZ 
waardevermindering roept bij menige inwoner de gedachte op dat we 
afgewaardeerd worden en voelt als afgeschreven zijn.  
 
Ons blijkt dat we vanuit Zwolle bestuurd worden door technocraten die niet 
weten wat er in ons dorp aan de hand is. Een goed bestuurder luistert naar 
haar inwoners. Wij dachten dat energie opgewekt zou worden daar waar dat 
het meest nodig is.  



 
Plaatselijk Belang Daarlerveen spreekt hier vanavond voor het eerst in de 
gemeenteraad en in de openbaarheid  haar zorgen en frustratie uit over het 
handelen van de bestuurders en ambtenaren van onze provincie. Een 
tweede drama dreigt. 

Onlangs heeft Enexis op een diepte van 16 en 20 meter grote leidingen 
aangelegd die onder het kanaal en spoorweg lopen. Het zeven van de 
grond door vier zeefunits heeft nieuwe schade veroorzaakt aan huizen en al 
bestaande schade verergerd. Wij wijzen u er nadrukkelijk op dat onze 
bodem zeer gevoelig is voor werkzaamheden als deze. Het plaatsen van 
windmolens zo dicht op ons dorp met funderingen van wel 30 meter diep 
die de krachten van de wieken en de masten op moeten vangen,  zullen 
meer materiële en immateriële schade veroorzaken net als het wellicht het 
toch nog laten doorgaan van waterwinning in onze omgeving. 

Een programmering-afspraak die nu voorligt en notabene elke twee jaar 
bijgesteld kan worden zal  ons niet helpen. 
Deze windmolens moeten niet geplaatst worden naast een dorp waarvan de 
inwoners nog volop te kampen hebben met de gevolgen van de eerdere 
opdracht van de provincie Overijssel.  

U kunt zich voorstellen dat ons vertrouwen in de provincie tot een 
dieptepunt is gedaald. Wat is straks Daarlerveen nog? Het dorp in onze 
gemeente waar de huizen beschadigd zijn door werkzaamheden aan het 
kanaal en waar torenhoge windturbines dicht op het dorp staan? 
Wat een vooruitzicht. Gemeenteraad en College, doe iets voor ons om dit te 
voorkomen. Wij roepen u hier dringend toe op als inwoners van Daarlerveen 
in de gemeente Hellendoorn.  

Bestuur Plaatselijk Belang Daarlerveen,  
namens deze,  
Henk Groot Wassink, voorzitter. 


